
Protokół Nr XX/12 
z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 

odbytej 28 września  2012  r.

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal  o godz. 10 00 otworzył obrady XX sesji Rady Gminy 
Stargard Szczeciński .
Po powitaniu oświadczył ,że zgodnie z listą obecności w obradach sesji uczestniczyło  15 radnych  , 
co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób , stanowiło quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji i uchwał .
W obradach  sesji  uczestniczył  Wójt  Gminy  Kazimierz  Szarżanowicz  ,  Zastępca  Wójta  Jerzy 
Makowski,  Skarbnik Gminy Wiesława Łoch, Sekretarz Gminy Danuta Żygadło   i sołtysi zgodnie z 
listą obecności . 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .
Obradom sesji przysłuchiwali się przedstawiciele prasy lokalnej oraz  radca prawny Roman Janił . 
W obradach sesji uczestniczyli również mieszkańcy gminy.
W  końcowej   części  obrad  sesji  udział  wzięły  przedstawicielki  Towarzystwa  Opieki  Nad 
Zwierzętami  -  Schronisko  dla   Bezdomnych  Zwierząt  w  Kiczarowie  Pani  Magda  Kleszko  i 
Aleksandra Fila . 
Protokół Nr XIX/12 z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 29 czerwca   2012 r.  został 
przyjęty przez radę bez odczytywania tj. - 15 głosami „za” , „przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się 
„ 0” .
Przewodniczący Rady odczytał  porządek obrad  XX sesji  Rady Gminy Stargard Szczeciński   i 
zapytał czy są  uwagi bądź propozycje zmiany.
Wobec braku uwag, porządek obrad XX sesji Rady  został przyjęty 15 głosami „za” , „przeciw” 0 i 
głosy „ wstrzymujące się” 0  w brzmieniu jak niżej : 
 
 1. Sprawy regulaminowe:

- otwarcie obrad XX sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XIX z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu
  29 czerwca  2012 r.  
- zatwierdzenie porządku obrad

2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2012 r.  
4.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XIV/87/08 Rady Gminy Stargard
   Szczeciński z dnia 25 stycznia 2008 roku . 
5.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Grzędzice
6.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Sowno 
7.Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 
8.Informacja Wójta Gminy o zagospodarowaniu przejmowanego mienia od Agencji
   Nieruchomości Rolnych
   Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu
9.Informacja Wójta Gminy na temat realizacji składanych wniosków w sprawie sporządzania
    lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz Studium
    uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy   
    Stanowisko Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 
10.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za I- sze półrocze 2012 roku oraz 
     ocena przygotowania szkół do roku szkolnego 2012-2013 
     Stanowisko Komisji Socjalno -Porządkowej i Oświaty 
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11.Ocena stanu ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy 
     Opinia Komisji Socjalno -Porządkowej i Oświaty 
12.Analiza realizacji budżetu gminy za I-sze półrocze 2012 roku 
     Opinia Komisji Rewizyjnej 
13.Analiza ściągalności podatków i opłat lokalnych oraz ocena udzielonych ulg i zwolnień z
     tego tytułu za pierwsze półrocze 2012 r.
     Opinia Komisji Rewizyjnej   
14.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
15.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
16.Odpowiedzi na interpelacje radnych
17.Wolne wnioski i zapytania
18.Sprawy różne
19.Ustalenie terminu następnej sesji
20.Zamknięcie obrad  sesji
Ad.1
Jak wyżej .
Ad.2
Interpelacje nie zostały zgłoszone .
Ad.3
Podjęcie uchwały Nr XX/170/12 w sprawie zmian budżetu gminy na 2012 r. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały .
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania  15 głosami  „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się  „ 0  - podjęła uchwałę  Nr XX/170/12 , która stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu . 
Ad.4
Podjęcie uchwały Nr XX/171/12 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XIV/87/08 Rady Gminy 
Stargard Szczeciński z dnia 25 stycznia 2008 roku .
 Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt  uchwały i  przypomniał  ,  o piśmie Wójta 
Gminy w tej sprawie z którym radni zostali zapoznani na posiedzeniach komisji.
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania  15 głosami  „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się  „ 0  - podjęła uchwałę  Nr XX/171/12 , która stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu .
Ad.5
Podjęcie uchwały Nr XX/172/12 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Grzędzice  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania  15 głosami  „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się  „ 0  - podjęła uchwałę  Nr XX/172/12 , która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu .
Ad.6
Podjęcie uchwały Nr XX/173/12 w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Sowno 
Przewodniczący rady odczytał wniosek komisji socjalno – porządkowej i oświaty do w/w projektu 
uchwały w brzmieniu jak niżej : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty  wnioskuje , aby w projekcie uchwały w §1 wykreślić
 brzmienie pkt 2 ) tj.  
„ ulica Strażacka , w skład której wchodzi działka nr 140/5 stanowiąca własność Gminy
Stargard Szczeciński; przebieg ulicy określa załącznik graficzny nr 2 do uchwały; „
 Z uwagi na to ,iż  w  załączniku Nr 2  zaznaczony fragment nie stanowi drogi, a jest zwykłą działką 
- wystąpił  błąd w opracowaniu . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania  15 głosami „za” , 
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„przeciw „ 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 - przyjęła wniosek .
Kolejno przewodniczący rady odczytał projekt uchwały uwzględniający wniosek komisji .
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 15 głosami „za” , 
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się  „ 0  - podjęła uchwałę Nr XX/173/12 , która stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu . 
Ad.7
Podjęcie uchwały Nr XX/174/12 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały.
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania  15 głosami „za” , 
„przeciw” 0  i  głosy „  wstrzymujące się  „  0  –  podjęła  uchwałę  Nr  XX/174/12 ,  która stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu .
Ad.8 
Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  Budżetu  Hubert  Lis  przedstawił 
opinię komisji do tematu o zagospodarowaniu przejmowanego mienia od Agencji Nieruchomości 
Rolnych w brzmieniu jak niżej :
Komisja  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  Budżetu  po  przeanalizowaniu  informacji  i 
przeprowadzonej dyskusji, informację o zagospodarowaniu mienia przejętego oraz planowanego do 
przejęcia przez gminę z zasobu Agencji Nieruchomości Rolnych – przyjęła .
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.9 
Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  Budżetu  Hubert  Lis  przedstawił 
stanowisko komisji dotyczące  informacji Wójta Gminy na temat realizacji składanych wniosków w 
sprawie  sporządzania  lub  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  oraz 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy , a mianowicie :
Komisja Gospodarki  Mienia Komunalnego i  Budżetu po zapoznaniu się  z informacją  uwag nie 
wniosła i informację przyjęła .
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Ad.10 
Przewodniczący Komisji  Socjalno – Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet przedstawił  opinię 
komisji dotyczącą oceny działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za I- sze półrocze 2012 
roku oraz ocena przygotowania szkół do roku szkolnego 2012-2013,   w brzmieniu jak niżej:
Komisja Socjalno- Porządkowa i Oświaty po przeanalizowaniu na posiedzeniu komisji informacji 
dotyczącej działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za I -sze półrocze 2012 roku oraz ocena 
przygotowania  szkół  do  roku  szkolnego  2012-2013  informację  przyjęła  i  pozytywnie  oceniła 
działalność  Ośrodka  za  I-sze  półrocze  jak  również  przygotowanie  szkół  do  nowego  roku 
szkolnego .       
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal zwrócił się z zapytaniem ile dzieci winno uczęszczać 
do szkół na terenie gminy  , a ile faktycznie uczęszcza .
Zastępca Wójta Jerzy Makowski udzielił odpowiedzi przedstawiając dane liczbowe poszczególnymi 
szkołami i tak w szkołach podstawowych winno być 924 uczniów z tego 679 uczęszcza do naszych 
szkół  i  245  do  szkół  poza  terenem gminy  ,  a  dane  dotyczące  gimnazjum  przedstawiają   się 
następująco tj. na  470 uczniów uczęszcza 269 , ze Stargardu 23  uczniów i 178   uczęszcza do 
innych szkół .
Radny Bogdan Chaładus  zabierając głos w sprawie tych danych powiedział ,że dalej trzeba coś 
robić  w  tym  kierunku  ,  aby  dzieci  z  naszej  gminy   uczęszczały  do  naszych  szkół  i  tutaj 
przypomniał  ,że dzieci  z likwidowanej  szkoły z  Koszewa miały być  zapisane -  bo  takie były 
wiadomości - do szkoły w Kunowie , ale jak się okazało powiedział radny dzieci trafiły do naszej 
szkoły w Grzędzicach i podał drugi pozytywny przykład gdzie radny Bogdan Grabski mieszkający 
w Barzkowicach swoimi działaniami spowodował , że część dzieci wróciło do szkoły w Pęzinie i 
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gminnego gimnazjum ,  a uczęszczały do szkoły w gminie Marianowo  .  Podsumowując radny 
powiedział ,że to były pozytywne działania i dalej należy je kontynuować . 
Radna Agnieszka Lenda przypomniała ,że w spawie Koszewa to był opór rodziców , aby była to 
szkoła w Grzędzicach ,  był  zorganizowany  wyjazd rodziców w celu zapoznania się  ze szkołą 
Grzędzice i wpłynął w jakiś stopniu na decyzję rodziców . 
Radna Sylwia  Więcek mieszkanka Koszewa odnosząc się  do  tej  sprawy m.in.  powiedziała  ,że 
obecnie  autobus wozi dzieci do szkoły w  Grzędzicach  pod opieką opiekuna,że jako rodzic nie ma 
zastrzeżeń i pozostali rodzice nie są niezadowoleni i to ,że dzieci przyjeżdżają zadowolone .
Przewodniczący Rady Gminy powiedział  m.in.  ,że gimnazjum gminne jest  jednym z  lepszych 
gimnazjów w Stargardzie i należy robić wszystko , aby dzieci z terenu gminy trafiały do szkół 
naszych   ,  dyrektorzy  szkół  i  nauczyciele  prowadzić  winni  rozmowy  z  rodzicami  .  Warunki 
nauczania w naszych szkołach zaznaczył   przewodniczący są bardzo dobre i  radni  też  powinni 
dawać dobry przykład . 
Radna Sylwia  Więcek poinformowała radnych ,że w budynku jej  szkoły powstało  przedszkole 
prowadzone  przez  TPD   ,  gdzie  gmina  jest  partnerem  i  ponosi  koszty  utrzymania  .  Radna 
podziękowała Wójtowi Gminy za pomoc przy powołaniu tego przedszkola i powiedziała ,że jest to 
ogromny sukces .
Wójt Gminy powiedział ,że dla wyjaśnienia chce przekazać , iż  są  pogłoski w Koszewie ,że wójt 
chce sprzedać budynek w którym była szkoła i jest to nieprawda i nigdy nie było takich zamiarów, 
budynek obiecałem powiedział wójt pod potrzeby mieszkańców .   
Ad.11 
Przewodniczący Komisji  Socjalno-  Porządkowej  i  Oświaty  Jarosław Kornet  przedstawił  opinię 
komisji   do  tematu  dotyczącego  oceny  stanu  ochrony  przeciwpożarowej  na  terenie  gminy,  a 
mianowicie : 
Komisja Socjalno – Porządkowa i Oświaty na tym samym posiedzeniu przeanalizowała informację 
dotyczącą stanu ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy , przyjęła i pozytywnie oceniła stan 
wyposażenia pięciu jednostek OSP i jednej jednostki zakładowej . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.12 
Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Agnieszka  Lenda  przedstawiła  opinię  komisji  dotyczącą 
analizy realizacji budżetu gminy za I-sze półrocze 2012 roku , a mianowicie :

    Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 26 września   2012 r. przeanalizowała 
   informację o przebiegu wykonania  budżetu gminy Stargard Szczeciński za I-sze półrocze  2012 

roku oraz zapoznała się z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej gminy za 
I-sze półrocze 2012 roku i informacją o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej 
instytucji kultury za I-sze półrocze 2012 roku .

    Komisja przyjęła  informację z wykonania budżetu gminy za I-sze półrocze 2012 roku . 
   Przewodnicząca komisji dodała do tej opinii ,że radni muszą mieć świadomość jaka jest obecna 

sytuacja finansowa gminy . Przypomniała ,że na posiedzeniu komisji wójt podał informację ,że 27 
września 2012 r.   będzie wraz ze skarbnik  w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki  Wodnej   w Szczecinie w sprawie środków ze złożonego wniosku za kanalizację  i 
poprosiła skarbnik o informację .
Skarbnik  Gminy  powiedziała  m.in.  ,że  pozyskano  wiedzę  ,  która  pozwoli  w  odzyskaniu  tych 
środków, ale w związku z tym muszą być dokonane pewne ruchy we wnioskach o płatność, które 
składa  MPGK  jako  beneficjent  .Jeżeli  faktury  zdołamy  dołączyć  do  korekty  wcześniejszych 
wniosków to jest 95 %  szansy powiedziała skarbnik ,  iż te pieniądze wpłyną do końca roku . Dalej 
skarbnik poinformowała ,że jeżeli nie  wpłyną środki do końca roku to gmina do tego okresu  sobie 
poradzi i będzie tak działać, aby na bieżące wydatki starczało i to że należałoby  zrezygnować z 
niektórych  wydatków  i  jak  zakończyła  skarbnik   czekamy  na  to  ,że  powiat  wypłaci   nam 
odszkodowanie .
Przewodniczący rady zapoznał radnych  z uchwałą Nr CXXVIII/438/2012 składu orzekającego
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 Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii  o informacji  Wójta 
Gminy Stargard Szczeciński o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2012 r.- opinia 
pozytywna .  
Ad.13 
Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Agnieszka  Lenda  przedstawiła  opinię  komisji  do  tematu 
dotyczącego analizy ściągalności podatków i opłat lokalnych oraz ocena udzielonych ulg i zwolnień 
z tego tytułu za pierwsze półrocze 2012 r. , a mianowicie : 
Komisja Rewizyjna na  posiedzeniu w dniu 26 września 2012 r.   dokonała analizy windykacji 
podatków i opłat lokalnych ( upomnienia i tytuły wykonawcze ) oraz udzielonych ulg i zwolnień z 
tego tytułu . 
Komisja przedstawioną analizę przyjęła .
Radni uwag i pytań nie zgłosili .  
Ad.14 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz przedstawił informację  na temat działalności w okresie  mię-
dzysesyjnym, a mianowicie:
I Zarządzeniem Nr 120/12 z dnia 28 sierpnia br. dokonano zmian budżetu gminy na 2012 r. oraz 
ustalono układ wykonawczy do zmian poprzez:
1. Zwiększenie dochodów i  zwiększenie wydatków budżetu gminy o kwotę  92.752 zł  z tego:

a) Dochody i wydatki związane z realizacją zadań zleconych  - 22.800 zł
- w dziale 852 Pomoc społeczna –  dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na 
realizację zadań bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 
zleconych gminie ustawami –  pomoc finansowa realizowana na podstawie rządowego 
programu wspierania niektórych osób pobierających świadczenie pielęgnacyjne.

b) Dochody i wydatki związane z realizacją zadań własnych  - 69.952 zł
-  w dziale 852 Pomoc społeczna –  dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na 
realizację własnych zadań bieżących gmin- na dofinansowanie realizacji programu „ 
Pomoc państwa w zakresie dożywiania”.

II Zarządzeniem Nr 127/12 z dnia 31 sierpnia br. dokonano zmian w budżecie gminy na 2012 r. oraz 
zmian w układzie wykonawczym poprzez:
1. Zmniejszenie i  zwiększenie wydatków budżetu gminy o kwotę  187.381 zł  z tego:
           a) Dochody i wydatki związane z realizacją zadań własnych  - 126.561 zł w tym
          - w dziale 600 Transport i  Łączność  - zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę  45.000 zł

- w dziale 750 Administracja publiczna - zmniejszono wydatki o kwotę  5.207 zł zwiększono 
wydatki o kwotę 10.207 zł, 
- w dziale 758 Różne rozliczenia -  zmniejszono wydatki o kwotę  11.092 zł ,  
- w dziale 801 Oświata i wychowania -  zmniejszono wydatki o kwotę 58.503 zł 
i zwiększono wydatki  w paragrafach o kwotę 62.903 zł,  
- w dziale 900 Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska - zmniejszono  wydatki 
o kwotę 45 zł i zwiększono wydatki  w poszczególnych paragrafach o kwotę 1.245 zł
- w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - zmniejszono wydatki o kwotę 
794 zł i zwiększono wydatki  w poszczególnych paragrafach o kwotę 1.286 zł
- w dziale 926 Kultura fizyczna - zmniejszono i zwiększono wydatki  w poszczególnych 
paragrafach o kwotę 5.920 zł.
b) Dochody i wydatki związane z realizacją zadań zleconych  - 60.820 zł w tym:
 - w dziale 750 Administracja publiczna -  zmniejszono i zwiększono wydatki 
w paragrafach 
      o kwotę 235 zł, 
    - w dziale 852 pomoc społeczna -  zmniejszono i zwiększono wydatki w paragrafach 
kwotę  60.585 zł ,  
Ustalony został układ wykonawczy do dokonanych zmian w podziale na jednostki 
organizacyjne i jednostki pomocnicze realizujące wydatki budżetowe.



- 6 - 
III. W okresie od dnia  25 lipca do dnia 24 września br. w  Urzędzie Gminy przeprowadzona została 
kontrola przez Najwyższą Izbę Kontroli w zakresie „  Funkcjonowania funduszy sołeckich”  w 
Gminie Stargard Szczeciński.
Zakres kontroli obejmował: tworzenie funduszu sołeckiego, obliczenia wartości funduszu 
i wysokości refundacji środków z budżetu państwa oraz realizację zadań.
Wystąpienie pokontrolne do Urzędu Gminy jeszcze nie wpłynęło.
Kontrolą objęto również zagadnienia w zakresie realizacji przepisów ustawy z dnia 9 listopada 1995 
r. o ochronie zdrowia przed następstwami używania tytoniu i wyrobów tytoniowych.
Najwyższa Izba Kontroli w wystąpieniu pokontrolnym z dnia 22 sierpnia oceniła pozytywnie 
działalność Urzędu Gminy w przedstawionym zakresie, nie stwierdzając nieprawidłowości.
Ponadto:
-Gmina Stargard Szczeciński w dniu 10.05.2012 r. otrzymała na podstawie  umowy o przyznaniu 
pomocy  00155-6930-UM1630084/10  w  ramach  działania  413  „Wdrażanie  lokalnych  strategii 
rozwoju” w zakresie operacji odpowiadających warunkom przyznania pomocy w ramach działania 
„Odnowa i  rozwój  wsi”  objętego PROW na lata 2007-2013,  na realizacje  operacji pod nazwą 
„Prace remontowe i renowacyjne w świetlicy wiejskiej w Poczerninie gmina Stargard Szczeciński” 
kwotę w wysokości  60.070,00 zł
Całkowity koszt operacji 97.714,92 zł.
-W dniu  22.08.2012 r.  został  złożony wniosek  o  przyznanie  pomocy w ramach działania  413 
„Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju” dla małych projektów na realizacje operacji pod nazwą 
„Kultywowanie twórczości ludowej poprzez zakup strojów dla Zespołu Ludowego „Prząśniczka” z 
Pęzina Gmina Stargard Szczeciński”
Całkowity koszt operacji: 23.954,20 zł
Wnioskowana kwota dofinansowania wynosi: 17.627,84 zł.
-. W dniu 27.09.2012 roku Gmina Stargard Szczeciński podpisała umowę o przyznanie pomocy nr 
00527-6930-UM1630243/12 w ramach działania 413 „Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju” w 
zakresie operacji odpowiadających warunkom przyznania pomocy w ramach działania „Odnowa i 
rozwój  wsi”  objętego  PROW  na  lata  2007-2013,  na  realizacje  operacji pod  nazwą  „Roboty 
remontowe w świetlicy wiejskiej w Sownie gmina Stargard Szczeciński”.
Całkowity koszt operacji: 128.890,17 zł.
Wnioskowana kwota dofinansowania wynosi: 103.112,00 zł.
 - W dniu 27.09.2012 roku Gmina Stargard Szczeciński podpisała umowę o udzielenie dotacji ze 
środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie na 
zadanie: „Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Stargard Szczeciński”.
Całkowity koszt zadania: 252.785,66 zł.
Wnioskowana kwota dofinansowania wynosi: 252.785,66 zł.
-W  dniu   20.09.2012  r.  został  złożony  do  Wydziału  Rolnictwa  i  Rybactwa  Urzędu 
Marszałkowskiego w Szczecinie  pismo o wycofanie wniosku dotyczącego dofinansowania operacji 
pn.  „Wzrost  atrakcyjności  obszaru  LGR  poprzez  budowę  świetlicy  wiejskiej  wraz  z 
zagospodarowaniem terenu działki oznaczonej nr geod. 397/13 obręb Strumiany gmina Stargard 
Szczeciński” z uwagi na brak zgody Nadleśnictwa Kliniska na realizacje tej inwestycji na gruncie 
stanowiącym ich własność. 
W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa:
1.  W dniu  09.07.2012 r.  zawarto  umowę  notarialną  Rep.  A Nr  4312/2012 stanowiącą  umowę 
sprzedaży:
-  niezabudowanej  nieruchomości,  położonej  w obrębie Grzędzice,  oznaczonej  numerem działki 
149/8 o pow. 0,0876 ha. Cena sprzedaży ustalona została na kwotę 40 000,00 zł + VAT. Nabywca – 
Przedsiębiorstwo Budowlano-Transportowe „ARBET” Arkadiusz Żygadło.
-  niezabudowanej  nieruchomości,  położonej  w obrębie Grzędzice,  oznaczonej  numerem działki 
149/9 o pow. 0,0884 ha. Cena sprzedaży ustalona została na kwotę 40 000,00 zł = VAT. Nabywca – 
Przedsiębiorstwo Budowlano-Transportowe „ARBET” Arkadiusz Żygadło.
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2.  W  dniu  03.08.2012  r.  przeprowadzono  rokowania  na sprzedaż  nieruchomości  gruntowej 
oznaczonej numerem działki 90 o pow. 0,22 ha, położonej w obrębie Sowno. Cena wywoławcza – 
57 000,00 zł. Rokowania zakończone wynikiem negatywnym. Do rokowań  nie przystąpił żaden 
oferent.
3. W dniu 03.08.2012 r. przeprowadzono rokowania nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem 
działki 305/2 o pow. 0,1693 ha, położonej w obrębie Sowno. Cena wywoławcza – 41 000,00 zł. 
Rokowania zakończone wynikiem negatywnym. Do rokowań nie przystąpił żaden oferent.
4. Wystawiono 18 zaświadczeń o prowadzeniu i posiadaniu gospodarstw rolnych, położonych na 
terenie  gminy  w  obrębach:  Golczewo,  Grabowo,  Klępino,  Poczernin,  Strachocin,  Trzebiatów, 
Tychowo, Witkowo Drugie i Żarowo.
5. Zgodnie z art. 7 ustawy z dnia 11 kwietnia 2003 r. o kształtowaniu ustroju rolnego poświadczono 
8 oświadczeń  o łącznej  powierzchni  użytków rolnych,  9 oświadczeń  o  osobistym prowadzeniu 
gospodarstwa rolnego oraz 8 oświadczeń o posiadaniu praktycznych kwalifikacji rolniczych.
6.  Wydano  16 decyzji  zatwierdzających projekt podziału nieruchomości w obrębach : Lubowo 
Grzędzice ,Witkowo, Kiczarowo, Tychowo , Golina, Strachocin .
7. Wydano 14 zezwoleń na usunięcie drzew:
W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji:
I Wykonano następujące zadania:
1. Wyremontowano świetlicę w Rogowie.
2. Postawiono  wiatę  drewniano-ogrodową w Strumianach – fundusz sołecki + gmina.
3. Wykonano i zamontowano urządzenia placu zabaw w Ulikowie  – fundusz sołecki.
4. Zamontowano urządzenia placu zabaw w Rogowie, które zostały zakupione w 2011 r.
5. Zakupiono i zamontowano  urządzenia placu zabaw oraz ławki parkowe w Pęzinie – fundusz 

sołecki.
6. Doposażono plac zabaw  oraz zakupiono ławki parkowe w Kurcewie – fundusz sołecki. 
7. Wykonano ogrodzenie placu zabaw w Poczerninie – fundusz sołecki.
8. Wykonano roboty elektryczne związane z obsługą dożynek  Gminnych w Tychowie.
9. Zainstalowano rozdzielnicę  wraz z licznikiem energii dz. nr 262/4 w Tychowie zadanie 

związane z obsługą dożynek  Gminnych w Tychowie.
10. Dokonano remontu kanalizacji deszczowej drogi gminnej nr 5151 w miejscowości Strachocin 

(działka nr geod. 210) oraz dokonano naprawy wpustu ulicznego po zapadnięciu się 
nawierzchni jezdni. 

11. Dokonano remontu kanalizacji deszczowej w drodze osiedlowej w miejscowości Barzkowice 
oraz dokonano naprawy wpustu ulicznego i studzienki kanalizacyjnej po zapadnięciu się 
nawierzchni jezdni. 

12. Wyremontowano nawierzchnię drogi wewnętrznej (działka nr geod. 292 obręb Żarowo) 
ul. Reymonta tj.: odtworzono asfaltową nawierzchnię jezdni na odcinku 68 metrów, 
uzupełniono wyboje oraz oczyszczono przepust i ustawiono znaki drogowe ograniczające 
przejazd samochodów ciężarowych do 12 ton i oznaczających „strefę ruchu”. 

13. Wyremontowano zatoczkę autobusową w miejscowości Smogolice tj.: uzupełniono żużlem 
wyboje w nawierzchni i wyrównano zjazdy z drogi powiatowej.

Ponadto:
Wyrażono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych:
- przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 8 szt.
- odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 10  szt.
- zjazdów na tereny działek budowlanych – 9 szt.
II Zadania w trakcie wykonania:
1. Budowa centrum kultury i sportu w Barzkowicach.
2. Realizacja wspólnie z MPGK Stargard Szczeciński i Gminą Kobylanka zadania pn. Ochrona 

wód Jeziora Miedwie po przez budowę sieci kanalizacyjnej  i przebudowę oczyszczalni ścieków 
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w aglomeracji Stargard Szczeciński - budowa systemów kanalizacyjnych w zlewni jeziora 
Miedwie - system Stargard Szczeciński ciąg 1A - Wierzchląd - Skalin - Golczewo - Gmina 
Stargard Szczeciński – zadanie w trakcie uruchamiania i prób.

3. Realizacja wspólnie z MPGK Stargard Szczeciński i Gminą Kobylanka zadania pn. Ochrona 
wód Jeziora Miedwie po przez budowę sieci kanalizacyjnej  i przebudowę oczyszczalni ścieków 
w aglomeracji Stargard Szczeciński - budowa systemów kanalizacyjnych w zlewni jeziora 
Miedwie - system Stargard Szczeciński ciąg 1 – Koszewo – Koszewko - Wierzchląd -  Gmina 
Stargard Szczeciński – zadanie w trakcie uruchamiania i prób.

4. Realizacja wspólnie z MPGK Stargard Szczeciński i Gminą Kobylanka zadania pn. Ochrona   
     wód Jeziora Miedwie po przez budowę sieci kanalizacyjnej  i przebudowę oczyszczalni ścieków 
     w aglomeracji Stargard Szczeciński - budowa systemów kanalizacyjnych w zlewni jeziora 
      Miedwie - budowa kanalizacji sanitarnej w Grzędzicach – gmina Stargard 
5. Wykonywanie remontu pomieszczeń  w byłej szkole  w Koszewie, w celu przystosowania ich 

pod działalności przedszkola TPD.
6. Prace związane  z zagospodarowaniem  terenu  działki nr 13/16 pod przyszłe centrum 

rekreacyjne  w Strzyżnie – fundusz sołecki + gmina.
III. Postępowania przetargowe
1.  Prowadzono postępowanie w trybie przetargu nieograniczonego zamówienia  publicznego 
pn.:  „Remont drogi osiedlowej  nr 502 w Pęzinie”. Postępowanie jest w przed podpisaniem 
umowy wykonawczej. W postępowaniu złożono dwie oferty cena najtańszej oferty 228 905,72 
zł cena oferty najdroższej  279 877,62 zł.
2. Prowadzono postępowanie w trybie przetargu nieograniczonego zamówienia  publicznego pn. 
„Zakup energii elektrycznej na potrzeby grupy zakupowej utworzonej przez jednostki 
samorządu  terytorialnego z terenu Powiatu Stargardzkiego”. Postępowanie w fazie badania 
ofert (realizacja zadania  wspólnie z powiatem stargardzkim).  
3. Zakończono postępowanie w trybie przetargu nieograniczonego zamówienia  publicznego 
pn.: „Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Stargard Szczeciński”. 
Podpisano umowę z wykonawcą Zakład Gospodarki Komunalnej „GRONEKO” s.c. z siedzibą 
w Mikorzynie 19, cena brutto  190 137,00  zł. W postępowaniu złożono 4 oferty cena najtańszej 
oferty 190 137,00  cena oferty najdroższej  347 611,20 zł. 
4.  Zakończono w trybie bezprzetargowym wyboru wykonawcy zamówienia publicznego, 
którego przedmiotem jest wykonanie dokumentacji projektowo kosztorysowej pn.: „Założenie 
dodatkowych punktów świetlnych w m. Strachocin”.  W postępowaniu złożono 4 oferty, cena 
najtańsza 6 457,50 zł cena najdroższej 9 717,00 zł. Podpisano umowę wykonawczą z 
wykonawcą Projektowanie  Nadzór i Pomiary Elektryczne Leon Zuń; ul. Matejki 11B/3, 
Goleniów. Cena 6 457,50 zł brutto. 
5.  Zakończono postępowanie w trybie bezprzetargowym wyboru wykonawcy na wykonania 
kompletnej dokumentacji projektowo kosztorysowej na zadanie pn.: „Projekt przyłącza wodno- 
kanalizacyjnego  do  działki  nr  262/2  obręb  Tychowo  gmina  Stargard  Szczeciński”. 
W postępowaniu złożono 3 oferty,  cena najtańsza 2 337,00 zł  cena najdroższej  7 380,00 zł. 
Podpisano umowę  wykonawczą  z  wykonawcą  INWOD Inżynieria  Środowiskowa Wodnego 
Projektowanie i Nadzory  mgr inż.  Waldemar Łągiewka  ul. Szkolnej 19 b Kobylanka. Cena 
2 337,00 zł brutto. 

W Referacie Planowania Przestrzennego:
1. Wydano:

– 82 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu, w tym dwie na rzecz gminy: 
pod budownictwo mieszkaniowe jednorodzinne na terenie gminnych działek w Pęzinie oraz 
pod zalesienie gruntów rolnych w Sownie,

– 13 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,  

a) 10 decyzji w sprawie przeniesienia decyzji o warunkach zabudowy,    
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b) 14 opinii o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego 
planu  zagospodarowania  przestrzennego  lub  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy, 

− 10 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału nieruchomości 
z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego lub przepisami odrębnymi, w 
tym działki gminnej w  Grzędzicach pod jednorodzinne budownictwo mieszkaniowe,

− 14 wypisów i wyrysów z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy,

− 91  zaświadczeń  o  przeznaczeniu  terenów  w  miejscowym  planie  zagospodarowania 
przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy,

− 8 informacji o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 
oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy,

− 22 zawiadomienia o ustaleniu numerów porządkowych dla budynków mieszkalnych.
2. Przygotowano dokumenty dotyczące wprowadzenia nazw ulic w miejscowościach Sowno, 
Witkowo Drugie, Witkowo Pierwsze, Radziszewo.
3.  Wykonano  prace  przygotowawcze  do  zmiany  numeracji  porządkowej  budynków 
w miejscowości Lipnik, w związku z wprowadzeniem nazw ulic.

4.  Zakończono  procedury  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu zagospodarowania 
przestrzennego w obrębie Święte;  Uchwała Rady Gminy z dnia 29 czerwca 2012 roku w sprawie 
zmiany  planu  miejscowego  została  opublikowana  w  Dzienniku  Urzędowym  Województwa 
Zachodniopomorskiego z  dnia 1 sierpnia 2012 roku Nr 152, pozycja 1809.
Na zakończenie składanej informacji wójt powiedział ,że zwyczajowo uczestniczył w tym okresie w 
różnych spotkaniach, zebraniach i uroczystościach .  
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Ad.15 
Przewodniczący rady na samym początku poinformował,że ponownie rozmawiał na prośbę osoby 
zainteresowanej tj . Pana Szyndlarewicza w sprawie odwodnienia i udrożnienia rowu na posesji w 
Strzyżnie  o  której  rada  była  informowana  i  komisja  dokonała  wizji  w  terenie  i  tutaj  Pan 
Szyndlerewicz   to  co   wcześniej  zrobił  nie chce naprawić  ,  a  domaga się  odwodnienia  całej 
miejscowości .
Następnie przewodniczący poinformował ,że do Rady Gminy wpłynął  wniosek Pana Sebastiana 
Janiaka gdzie wnosi o nadanie Uchwale Nr XIV/128/12  Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 3 
lutego 2012 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka Ochotniczej 
Straży  Pożarnej  ,  który  uczestniczył  w  działaniach  ratowniczych  lub  szkoleniu  pożarniczym 
organizowanym  przez  Państwową   Straż  Pożarną  lub  gminę  mocy  wstecznej,z  mocą 
obowiązywania od dnia 1.01.2006 r. lub uchwalenie nowej uchwały w tej samej sprawie i nadania 
jej mocy wstecznej, z mocą obowiązywania od dnia 1.01.2006 r. i uregulowania w związku z tym 
zaległości finansowych wynikających z obowiązku wypłaty ekwiwalentu przez gminę za udział w 
działaniach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych od dnia 1.01.2006 r. do dnia zapłaty.
Przewodniczący rady poinformował ,że wniosek zgodnie z przepisami zostanie rozpatrzony przez 
komisję rewizyjną .
Wobec powyższego przewodniczący rady zapytał się , kto z radnych jest za tym , aby wniosek 
został skierowany do rozpatrzenia przez komisję rewizyjną .   
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali  15 głosami „za” ,  „przeciw” 0 i  głosy 
„  wstrzymujące  się  „  0  –  wypowiedziała  się  za  skierowaniem wniosku  do  rozpatrzenia  przez 
komisję rewizyjną . 
Kolejno przewodniczący poinformował ,że wpłynęła do wójta gminy rezygnacja z sołtysa sołectwa
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 Kiczarowo Pani Sylwii Morusiewicz i będą  wybory nowego sołtysa , na sesję  październikową 
zostanie przygotowany projekt uchwały . 
Przewodniczący rady poinformował ,że w dniu 25 września wpłynęło do Rady Gminy pismo Wójta 
Gminy  w  którym  to   przekazuje  protokół  z  posiedzenia  Gminnej  Komisji  Urbanistyczno  – 
Architektonicznej  w  sprawie  projektu  zmiany  Studium uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński w obrębach Grabowo, Małkocin i 
Klępino  oraz  opracowanie  pn.  Analiza  uwag  do  projektu  zmiany  studium  uwarunkowań  i 
kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Stargard  Szczeciński  w  obrębach 
geodezyjnych  Grabowo,  Małkocin  i  Klępino,  prognozy  oddziaływania  na  środowisko  oraz 
ekofizjografii „ .
Protokół radni otrzymali w trakcie obrad sesji a,  a analizę na posiedzeniach komisji .
Przewodniczący  rady  dodał  ,że  analiza  została  zlecona  przez  wójta  i  autor  tego  opracowania 
przedstawił ją na posiedzeniu każdej komisji . 
Następne pismo , które wpłynęło do wiadomości  przewodniczącego rady,  a kierowane było do 
Wójta Gminy  od Firmy Energy on West Sp.. z o.o.   w sprawie  przesłania protokołu z posiedzenia 
komisji urbanistycznej , oraz  pismo wójta w którym to zawarta jest informacja ,iż taki protokół 
został przesłany przez wójta firmie w dniu 2012.09.24 .
Przewodniczący poinformował ,że wpłynęły pisma z RIO w sprawie uwag do podejmowanych 
uchwał  przez  organy  stanowiące  niektórych  jednostek  samorządu  terytorialnego  Województwa 
Zachodniopomorskiego .
Wójt Gminy zabierając głos przypomniał ,że na posiedzeniach wszystkich komisji był obecny Pan 
Piotr  Kowalski  autor  opracowania  „analizy”,  która  została  zlecona   przez  wójta  pod  kątem 
poprawności  z  obowiązującymi  przepisami  .  Opracowanie  zostało  wykonane  z  uwagami  i 
wnioskami końcowymi autora .
Wójt powiedział ,że będzie prosił radnych o uchylenie  dwóch uchwał tj . 
-  uchwały Nr XXVII/212/09 Rady Gminy Stargard Szczeciński  z dnia 30 kwietnia 2009 r.  w 
sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński w obrębach geodezyjnych Grabowo 
i Małkocin ,
– uchwały Nr XXIX/231/09 Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 26 czerwca 2009 r.  w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XXVII/212/09 Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 30 kwietnia 
2009 roku
z uwagi  na bardzo istotne wady i błędy, które w ocenie autora opracowania dyskwalifikują projekt 
zmiany studium , który  w takiej formie nie może być podjęty przez radę i tutaj wójt powiedział 
m.in.  o  tym  ,  że  nie  uwzględniono  aktualnie  obowiązującej  wersji  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  województwa  zachodniopomorskiego  w  którym  obowiązują  inne  wymogi 
lokalizacji farm wiatrowych – zalecenia 1 km  i inne  formalne błędy , które spowodują że Nadzór 
Prawny Wojewody będzie miał podstawę do uchylenia uchwały . 
Wójt również przypomniał ,że odbyły się konsultacje społeczne i wynik tych konsultacji jest znany 
i dlatego jak powiedział wójt,że  na następną sesję przygotuje projekt uchwały w sprawie uchylenia 
w/w projektów uchwał i wyjaśnił ,dlaczego nie mógł wprowadzić pod obrady obecnej sesji tego 
projektu uchwały ,  bo dopiero  na komisjach była przedstawiona  analiza ,  a  projekt  uchwały 
przewodniczący może wprowadzić do porządku obrad sesji, jeśli wpłynie co najmniej 7 dni przed 
dniem rozpoczęcia sesji rady.
Przewodniczący  rady  gminy  zabierając  głos   na  samym  początku  poinformował  rolników  o 
wyłączaniu gruntów, bo jak powstają  farmy wiatrowe cena tych gruntów wzrasta , bo taki był 
przypadek  z  agencją  ,  gdzie  przy  wykupie  podnieśli  cenę  sprzedaży  nieruchomości.  Kolejno 
przewodniczący  powiedział  ,że  jeżeli  źle  jest  opracowany  projekt  zmiany  studium  to  koszty 
związane z jego zmianą powinna ponieść gmina , a nie inwestor  i ,że w tym kierunku nawet są 
kontrole i jeżeli byłaby zmiana studium to należałoby wykonać ją na własny koszt czyli gminy.
Przewodniczący powiedział ,że formalnie nie ma projektu uchwały i to, że rada czeka na projekt 
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uchwały na następną sesję i wówczas rada  podejmie uchwałę . 
Ad.17 
Brak zapytań i zgłoszeń wolnych wniosków . 
Ad.18
Radny Daniel Lesner poruszył temat dotyczący terminu założenia  oświetlenia na  ulicy Klonowej 
w Grzędzicach.
Wójt  Gminy -   odpowiadając  poinformował,  że są  przygotowane  dokumenty na  przetarg   na 
Grzędzice i Małkocin , ale z uwagi na sytuację finansową trzeba czekać na  środki .
Kolejno Radny Daniel Lesner powiedział o jednej lampie oświetleniowej na ulicy Gryfa 11,   której 
linie przebiegają przez gałęzie drzewa i o poprosił o dodatkową lampę przy ulicy Radości .
Kolejno  Radny  Daniel  Lesner  wręczył  Przewodniczącemu  Rady  Gminy  prośbę  mieszkańców 
Grzędzic w związku z planami  wprowadzenia przez Urząd Gminy Stargard Szczeciński  opłaty 
adiacenckiej związanej z budową urządzeń infrastruktury technicznej .
Radny Bogdan Chaładus – poruszył temat wykonania chodnika przy drodze w kierunku szkoły w 
Pęzinie , a konkretnie przy krzyżu, a związane jest ta prośba z jesiennymi opadami i spływającą 
wodą .
Wójt Gminy – odpowiedział ,że jest to droga powiatowa i gmina będzie interweniować .
Radna Agnieszka Lenda – przypomniała o sprawie lokum dla rodziny Salomon z Rogowa 15 . 
Wójt Gminy- powiedział ,że jest to bardzo ważna sprawa i natychmiast należy znaleźć mieszkanie 
dla  tej  rodziny i  takie  są  prowadzone działania  .  Wspomniał  o  budowie  w gminie  mieszkań 
socjalnych , bo są takie potrzeby.
Radny Jarosław Kornet dla przypomnienia  o wyremontowanie zjazdu na drogę Siwkowo.
Wójt Gminy odpowiedział ,że jest to odcinek drogi powiatu i będzie zgłoszony . 
Kolejno głos zabrała Pani Kuśnierz mieszkanka Małkocina m.in. na samym początku podziękowała 
wójtowi  za  poświęcenie  uwagi   i  w  miarę  możliwości  czasu   tej  sprawie  i  przeprowadzenie 
konsultacji  społecznych  w Małkocinie i Grabowie i dodała ,że droga zmierzała w tą samą stronę  . 
Dalej powiedziała, że trzymają rękę na pulsie , bo Pani Inwestor złożyła w gminie wnioski  na 
postawienie  farm wiatrowych  poprzez  wydanie  decyzji o  warunkach  zabudowy i  jest  to  pięć 
wniosków   na 23 farmy wiatrowe . 
Pani Kuśnierz powiedział ,że przy tej sprawie radni nie mają wiele do powiedzenia , a dotyczy to 
wójta i pracowników urzędu.         
Kolejno głos zabrały przedstawicielki  Towarzystwa Opieki Nad Zwierzętami ,  a Schronisko dla 
Zwierząt  Bezdomnych  w  Kiczarowie   Pani  Aleksandra  Fila  -  Prezes  i  Pani  Magda  Kleszko- 
Sekretarz   .
Jako Pierwsza głos zabrała Pani Prezes i przedstawiła obecną sytuację jaka jest w schronisku dla 
zwierząt w Kiczarowie zaznaczyła , że schronisko jest zapchane i trafiło z terenu gminy 108 psów , 
a  wkład  finansowy  gminy  jest  zerowy  ,  powiedziała  Pani  Prezes  o  konieczności  rozbudowy 
schroniska . Ponadto poinformowała o usługach hycla , który wyłapuje psy i puszcza je potem na 
teren gminy, gdzie są wyłapywane  i potem te psy trafiają do schroniska . Poinformowała o udziale 
finansowym miasta i o wysokości kosztów utrzymania 1 psa rocznie w schronisku  i jest to kwota 3 
tys , a gmina Stargard  nie ma wkładu finansowego . 
Radny Bogdan Chaładus zaznaczył ,że gmina przekazała  za darmo teren na którym znajduje się 
schronisko . 
Odnosząc  się  dalej  do  sytuacji  Pani  Prezes   powiedziała   ,  że  nie  mówi  o  tym,  iż  nie  chce 
współpracować.  Dalej  powiedziała  o  działaniach  hycla  ,który  jak  się  okazało  miał  umowę 
podwykonawcy z MPGK , były zgłoszenia do prokuratury na jego działania  i zostały umorzone . 
Przypomniała Pani Prezes  ,że gmina ma umowę z MPK na jakich zasadach przyjmowane są psy .
Przewodniczący rady m.in. powiedział ,że gmina powinna mieć  monitoring , gdzie ten pies trafił . 
Z wypowiedzi wcześniejszych Pań  wynika- powiedział przewodniczący -  ,że trafiają  tu psy z 
całego województwa , a jeśli gmina zleca to powinna zapłacić wtedy za usługę, kiedy faktyczne ten 
pies trafia  do schroniska.
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Kolejno  w wypowiedziach Pań wynikało, że gmina Stargard ma wejście do schroniska i dlatego 
wypuszczane  są  psy  na  jej  terenie  ,  iż  należy  wyjaśnić  z  MPGK  umowę   hycla  jako 
podwykonawcy , i to  że poszkodowane jest miasto . Mówiły Panie o tym ,że na dzień dzisiejszy 
schronisko ma kłopoty finansowe i jest w schronisku 206 psów i 110 kotów  i poprosiły Panie o 
wyrozumiałość w  tej sprawie i pomoc finansową dla schroniska . 
Ad.19 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal podał termin zwołania XXI sesji Rady Gminy ,  a 
następnie podał terminy posiedzeń komisji wraz z tematami jak niżej : 
- XXI sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński dnia 26 października  2012 r. godz. 1000

- komisja gospodarki mienia komunalnego i budżetu dnia 22 października 2012 r.  o godz. 90 0

    z tematem :
  1.Informacja Wójta Gminy o stanie mienia komunalnego – opinia komisji na sesję 
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 23 października  2012 r. godz. 800 z tematem :
  1.Informacja o wynikach kontroli przestrzegania zasad obrotu napojami alkoholowymi w roku 
     2012 – opinia komisji na sesję 
 - komisja rewizyjna dnia 24 października  2012 r. godz.8 00    z tematem :
   1.Sposób windykacji długów należnych gminie za rok 2011 – opinia komisji na sesję   
Ad.20
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal podziękował za 
udział i o godz. 12 20  zamknął obrady XX sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński .
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